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W związku z wniesieniem w dniu 24 marca 2021 r. przez Klub Radnych 
Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska pod obrady Rady Miasta Krakowa projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. 

"
Nasze Śródmieście" (druk 1839) uprzejmie 

przedstawiam Państwu Radnym Miasta Krakowa, za pośrednictwem Pana Przewodniczącego, 

stanowisko w sprawie rzeczonego projektu. 
Mając na uwadze fakt, iż powyższy projekt jest niemalże identycznym powtórzeniem 

rozwiązań zawartych w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia programu pn. ,,Podgórze dziś!" 

(wedle druku nr 1765) podtrzymuję wszystkie moje uwagi sformułowane w piśmie z dnia 
18 marca 2021 r. skierowanym na ręce Pana Przewodniczącego. 

Zwracam jedynie uwagę na bardzo kontrowersyjne rozwiązanie przyjęte w § 6, 

zgodnie z którym środki finansowe zabezpieczone na program „Nasze Śródmieście" dzielone 
mają być po równo. Zarówno w przypadku realizowanego już programu pn. ,,Nowa Huta dziś!" 

jak i projektowanego programu pn. ,,Podgórze dziś!" zdecydowano się dzielić środki w oparciu 
o algorytm uwzględniający m.in. liczbę Mieszkańców dzielnicy oraz jej powierzchnię. Takie 
rozwiązanie wydaje się być racjonalne, albowiem większa dzielnica, to większa ilość elementów 
infrastruktury do utrzymania, a większa liczba Mieszkańców może przekładać się częstsze 

korzystanie przez Nich z infrastruktury, a tym samym jej większą zużywalność. 
Jeśliby przyjąć równy podział, to najludniejszy i będący jedną z największych dzielnic 

Prądnik Biały otrzyma tyle samo pieniędzy co trzykrotnie mniej liczebne i prawie tyleż samo 

mniejsze Bronowice. Może to zachwiać pewnym poczuclem sprawiedliwości, gdyż tak samo 
powinny być traktowane podmioty w ta ki eh samych wa runkach fa ktycz nyc h i prawnych, a tutaj 



przesłanka ta zdaje się nie występować. 

Co więcej, protestować mogą także dzielnice nowohuckie, wtedy bowiem część 

krakowskich dzielnic otrzymywać będzie środki przeznaczone na te same cele na odmiennych 

zasadach niż reszta. 

Niezależnie od powyższego, przyjęcie takiego rozwiązania powoduje, iż ustalanie 

podziału środków między dzielnice na podstawie danych z właściwych komórek 

organizacyjnych Gminy, opisane w § 7 projektu, całkowicie traci rację bytu i winno zostać 

usunięte, podobnie jak§ 13 ust. 1 pkt 1 in principia. 

Korekty wymaga także błąd pisarski w § 13 ust. 1 pkt 1, w którym użyto zwrotu 

„dzielnice podgórskie", podczas gdy projektodawca miał zdaje się na myśli „dzielnice 

śród miejskie". 

Ponownie pozostaję z nadzieją, że argumenty powyższe zostaną przez Radnych Miasta 

Krakowa uważnie przeanalizowane i wzięte pod rozwagę w trakcie głosowania nad projektem 

uchwały wedle druku 1839. 
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